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ZPRAVODAJ 
KSČM 

KKroměřížsko 
březen 2023 

Úvodem 
Vážené čtenářky, vážení čtenáři. 

Toto číslo dostáváte v době, kdy postupně dokončujeme velký a důležitý úkol, a 

to tzv. přeregistraci členů. Její důvody jste se dozvěděli v minulém, listopadovém 

čísle Zpravodaje. Původně jsme přeregistraci chtěli dokončit o něco dříve, ne 

všude se to podařilo dostatečně rychle – např. kvůli nemoci předsedy nebo ne 

vždy úplně dokonalému fungování ZO. 

Podle informací, které aktuálně máme, je odhad podílu přeregistrovaných členů 

v okresní organizaci i celostranicky asi 80 %. Máme ovšem i základní organizace, 

kde se přeregistrovalo 100 % členů. 

Rád bych tedy poděkoval všem přeregistrovaným, že jsou věrni Komunistické 

straně Čech a Moravy, že zůstávají věrni komunistickým ideálům sociálně 

spravedlivé společnosti bez vykořisťování, a to i v této politicky velmi náročné 

době. Mnozí už jsou ve věku, kdy zdraví není jako zamlada, a přesto se snaží 

svými omezenými silami pomáhat straně co nejvíce. Těm, kterých se předchozí 

věta týká, děkuji o to více. Speciální poděkování patří také těm, kteří ve svých ZO 

obcházeli členy s přeregistračními formuláři. 

Kromě splnění přeregistrace je v současné době velmi důležitá i jedna další, 

trochu méně příjemná věc. A to placení členských příspěvků. Asi všichni 

minimálně tušíte, že strana v posledních letech přišla o tu část příjmů, které měla 
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díky poslaneckým mandátům a hodí se tak i straně každá koruna. Přitom neustále 

se zvyšující ceny navyšují i náklady strany. 

Někdy je to jen o tom, si věci vysvětlit. Když jsme řešili přeregistraci Marie 

Slezákové ze Zlámanky, bavil jsem se s ní i o členských příspěvcích a vysvětloval 

jí vše důležité. S. Slezáková sama řekla, že má slušný důchod a okamžitě zaplatila 

členský příspěvek 300 Kč/čtvrtletí, tedy v přepočtu 100 Kč/měsíc. Je to více, než 

platí mnozí jiní členové. 

Podle Stanov by měl každý člen strany platit minimálně 0,5 % z čistého příjmu. 

Tedy kdo má příjem (plat, důchod apod.) např. 10000 Kč, měl by platit 50 Kč; 

15000 Kč -> 75 Kč; 20000 Kč -> 100 Kč atd. Nikomu nebudeme kontrolovat 

příjmy. Jen prosíme Vás všechny, abyste si sami překontrolovali, zda platíte, kolik 

máte platit. A pokud máte možnost, tak zvažte navýšení Vašeho členského 

příspěvku. Vaše solidarita se stranou bude nepochybně přínosná. 

Jako okresní výbor nás letos netíží přípravy ohledně voleb. Vedení OV tak hodlá 

maximum času věnovat vnitrostranické práci. Rádi bychom navštěvovali v co 

největší míře schůze ZO, abychom se důkladně seznámili s tím, jak se jednotlivým 

ZO daří pracovat, jaké mají podmínky k práci, abychom slyšeli názory 

jednotlivých členů. Díky těmto informacím budeme moci ZO dle možností 

pomoci. Prosíme proto ZO, aby nám včas (minimálně týden předem) zasílali 

termíny členských schůzí, abychom na ně mohly vysílat své zástupce. 

V neposlední řadě na 9. 3. jako každoročně chystáme tradiční oslavu 

Mezinárodního dne žen. Pozvánka je k dispozici na poslední straně. Doufáme, že 

tam uvidíme nejen mnoho žen, ale i mužů jako jejich doprovod. Každopádně 

všem ženám, které by se nemohly zúčastnit, přeji jménem okresního výboru i 

jménem svým k jejich svátku jen to nejlepší, a hlavně ať je my chlapi moc 

nezlobíme. 

Ing. Michal Kostka 

Tým stínových krajských zastupitelů KSČM 
V minulém Zpravodaji jsme informovali, že okresní výbory mají uloženo 

vytipovat vhodné kandidáty, kteří by sledovali dění v současném krajském 

zastupitelstvu a jménem KSČM se k němu vyjadřovali. 

OV Kroměříž tento úkol splnil, když navrhl do těchto funkcí Přemysla Drobila a 

Marii Pěnčíkovou jako lídry nejúspěšnějších kandidátních listin v komunálních 

volbách v okrese Kroměříž. (Nutno podotknout, že mezi prvními Zborovicemi a 

třetími Morkovicemi-Slížany byly druhé Lutopecny, ty ale potvrdily, že kandidáta 

na tento post nemají. Vícekrát bylo navrženo i jméno Michala Kostky, ten ovšem 

s ohledem na kritérium úspěšnosti v komunálních volbách nominaci odmítl a slíbil 

podporu schválenému týmu). 
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KV pak schválil Marii Pěnčíkovou jako předběžnou vedoucí kandidátku pro 

krajské volby a tým stínových zastupitelů ve složení Marie Pěnčíková, Přemysl 

Drobil, Anna Foltýnová, Pavel Kroča, Ivan Mařák, Roman Ramach, Vojtěch 

Straka. 

Na posledním jednání OV byla ze strany jedné ZO vznesena kritika, že ZO 

nemohly navrhovat kandidáty do tohoto týmu. K tomu uvádíme, že snahou KV 

bylo poměrně rychle vybrat konkrétní lidi na konkrétní práci podle jasného 

kritéria. A složení týmu rozhodně není neměnné, pokud jednotlivé ZO navrhnou 

jiné osoby, KV je projedná a po zhodnocení může tým změnit. Dále je nutno 

zdůraznit, že není plánováno zvýhodnit členy týmu při sestavování kandidátní 

listiny – zde jednoznačně sama rozhodne krajská konference a všichni kandidáti 

budou mít rovné šance dostat se na přední pozice kandidátní listiny. 

Členové týmu 

 
Ing. Marie Pěnčíková – místopředsedkyně ÚV, členka KV, předsedkyně OV, 

zastupitelka v Morkovicích-Slížanech; pracuje jako vedoucí v distribuční 

společnosti, v minulosti také jako ekonomka, účetní, učitelka. 

Přemysl Drobil – člen OV, předseda ZO Zborovice, zastupitel obce Zborovice, 

vedoucí v distribuční společnosti a provozovatel zborovické hospody U Přemka. 

Anna Foltýnová – členka OV Zlín, zdravotní sestra v domově seniorů. Žije ve 

Zlíně. 

Ing. Pavel Kroča – člen VV ÚV, předseda OV Uherské Hradiště, dříve zastupitel 

města Uherské Hradiště. 

Ing. Ivan Mařák – člen KV, OV, zastupitel v Uherském Hradišti, dříve náměstek 

hejtmana. Pracuje jako projektový manažer, dříve ekolog. 

Roman Ramach – předseda KV, OV. Pracoval např. jako provozovatel kempu 

nebo voják z povolání. Žije v Ratiboři u Vsetína. 

Mgr. Vojtěch Straka – člen KV, dříve zastupitel města Slavičín. Pracuje jako 

manažer informačního systému v soukromé firmě. 

Proběhla beseda s Kateřinou Konečnou 
Plná zasedací místnost okresního výboru, židle donesené z ostatních kanceláří, a 

přesto i stojící návštěvníci. Tak vypadala beseda s Ing. Kateřinou Konečnou, 

předsedkyní KSČM a zároveň poslankyní Evropského parlamentu, která proběhla 
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28. listopadu v prostorách OV KSČM Kroměříž. S. Konečná ve svém úvodním 

slově mluvila o událostech naší republiky, politice strany, blížících se 

prezidentských volbách, ale také situaci v Evropské unii i mimo ni. Zájem lidí o 

informace je značný, o čemž svědčila proběhlá diskuze. Doufáme, že se nám brzo 

podaří zorganizovat další. 

Ing. Marie Pěnčíková 

 

 

 

Proběhl vánoční večírek 
6. prosince jsme navázali na předchozí tradici (přerušenou covidovým obdobím) a 

zorganizovali vánoční posezení pro naše členy a sympatizanty. Nejen prací živ je 

člověk, proto je fajn si jednou za čas jen tak sednout u kávy či skleničky vína a 

probrat témata nejen politická. K tomu je atmosféra Vánoc jako stvořená. 

Děkujeme tímto za milý hudební doprovod s. Vaškovi Kuchařovi z Chropyně, bez 
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kterého už si tuto akci ani neumíme představit. Už teď se těšíme, že si po roce tuto 

akci opět zopakujeme. 

Ing. Marie Pěnčíková 

 

Aktuální téma – důchodová reforma 

Zveřejněná fakta 
• Snížení povinné valorizace důchodů (jen 2/3 inflace) 

• Růst důchodového věku se nemá dotknout těch, kteří mají dnes 57 a více 

let 

• Dnešní padesátníci mají dosáhnout důchodového věku v 66 letech 

• Čtyřicátníci v 67 letech 

• Ještě mladší v 68 letech 

• Důchodový věk má s každým ročníkem růst o 2 měsíce 

• Dle tvrzení Jurečky by náročné profese mohly mít výjimku 

Ing. Michal Kostka (dle E15) 

Petice proti zvyšování důchodového věku 
Petice má následující text: „My, níže podepsaní občané, rozhodně nesouhlasíme 

se zvyšováním věku do důchodu nad současnou hranici 65 let. Vyzýváme vládu, 

aby dopřála občanům této země důstojné stáří ve zdraví a dostatek času na 

odpočinek po celoživotní práci a zachovala stávající pravidla pro odchod do 

penze.“ 

Na OV KSČM Kroměříž (případně jinde dle domluvy) je možno: 

• podepsat petici; 

https://www.e15.cz/domaci/padesatnici-pujdou-do-duchodu-v-66-letech-ctyricatnici-az-v-67-dohodla-koalicni-rada-1396547
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• vyzvednout si petiční archy; 

• předat petiční archy k doručení petičnímu výboru. 

Další informace a možnost elektronického podpisu petice jsou dostupné na 

https://www.kscm.cz/stop-68/. 

Nebezpečná důchodová reforma 
Pravicová vláda Petra Fialy se chystá provést reformu důchodového systému 

a budoucí prezident Petr Pavel chce vládě dokonce pomoci s její obhajobou před 

veřejností. Argumentuje přitom tím, že se reforma penzí stala předmětem emocí 

a politických soubojů, místo aby se řešil obsah a nutnost jejího uskutečnění. Petr 

Pavel přitom nevolá po parametrických změnách, ale po radikální změně. 

V tomto článku zvedám pomyslnou rukavici hozenou budoucím prezidentem 

a hodlám vysvětlit, že radikální reforma není nejen nutná, ale je přímo pro seniory 

nebezpečná. 

Co je to důchodový systém? 
Důchodový systém je nástroj, jak zajistit zboží a služby pro nepracující část 

společnosti. Jeho podstatou — nehledě na formu důchodového systému — je vždy 

a všude přesměrování části příjmů od pracujících do rukou lidí, kteří už z důvodu 

stáří nepracují. 

Jednotlivé důchodové systémy od sebe odlišuje způsob, jakým je pracujícím 

srážen jejich příjem. Nejtransparentnější je průběžný důchodový systém, který je 

financován prostřednictvím důchodového pojištění nebo daněmi, případně mixem 

obojího. Část příjmů ekonomicky aktivního obyvatelstva putuje na důchodový 

účet a odtud peníze ihned plynou ve formě vyplácených starobních důchodů 

penzistům. Státy přitom stanovují, že kdo platí vyšší důchodové pojištění, bude 

rovněž v době penze pobírat větší důchod. 

Druhou formu důchodového systému je fondový důchodový systém, který se 

opírá o investování do cenných papírů. Lidé místo daně či důchodového pojištění 

dle své vůle a platební situace posílají peníze investičnímu důchodovému fondu, 

který za ně pořizuje cenné papíry (akcie, dluhopisy, cenné kovy). Hodnota akcií a 

dluhopisů se odvíjí od očekávaného příjmu, které jeho držba přinese. 

Pokud se očekává růst příjmů určité akciové společnosti, ceny jejich akcií rostou, 

protože se očekává zvýšení dividendy. U dluhopisů je to obdobné. Klienti 

fondového důchodového systému si tak ve formě cenných papíru kupují poukaz 

na tok budoucích příjmů ve formě splátek dluhů či dividend placených firmami či 

státem. 

Oba systémy jsou založeny na povinnosti platit lidem důchody. Průběžný systém 

je založen na demokraticky určené dani, fondový systém odsává prostředky 

z příjmů lidí a ze soukromého sektoru prostřednictvím úroků a dividend. 

https://www.kscm.cz/stop-68/
https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/pavel-by-chtel-pomoci-vlade-s-vysvetlovanim-duchodove-reformy/2320928
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Levicové strany standardně prosazují průběžný systém jako jádro důchodového 

systému, zatímco pravice prosazuje fondový důchodový systém. 

Důchodové mytologie 
Obhájci fondového důchodového systému usilují o privatizaci průběžného 

systému a následnou transformaci důchodů a argumentují přitom problémem 

stárnutí obyvatelstva. Tvrdí, že průběžný systém je s růstem počtu důchodců 

neufinancovatelný a poukazují přitom na zvyšující se nutnost hradit deficit 

důchodového účtu zvýšením státního zadlužení. 

Tato argumentace je však hluboce mylná. Oba popsané důchodové systémy jsou 

pouze nástrojem přerozdělení příjmů, ale nemohou absolutně nic udělat s faktem, 

že klesající množství ekonomicky aktivního obyvatelstva musí uživit rostoucí 

počet penzistů. Vždy platí, že mezi penzisty lze rozdělit jen tolik zboží a služeb, 

kolik ekonomika vytvoří. 

Řešení stárnutí obyvatelstva oběma systémy je navíc pro obyvatele vlastně totožné. 

Průběžný systém si bude vyžadovat růst daní či penzijního pojištění, fondový 

systém bude vyžadovat zvýšení plateb od svých klientů, aby zajistil větší proud 

příjmů v době penze. Částka, kterou budou muset lidé navíc posílat svému 

penzijnímu fondu, bude řádově podobná částce, o kterou by bylo třeba zvýšit 

důchodové pojištění. Oba důchodové systémy musí reagovat na demografický 

problém zvýšením příjmům od pracujících k nepracujícím. Tento závěr podporuje 

i práce Jana Kubíčka z ČNB. 

Dalším problémem je časté volání po individuální odpovědnosti jednotlivců za 

jejich příjem v době stáří, což má zajistit právě privatizace průběžného systému a 

přechod k fondovému systému. 

Tato rétorika je absurdní ze dvou důvodů. Zaprvé, důchodci vždy jsou a za všech 

okolností budou závislí na ekonomicky aktivním obyvatelstvu, které pro ně 

zajištuje zboží a služby a z jejichž příjmů se formou pojištění, daně, úroku či 

dividendy budou srážet důchody. 

Za druhé, pokud by lidé měli být zodpovědní sami za sebe a zajistili si dostatek 

prostředků investováním do penzijních fondů, museli by vědět, jaké zboží budou 

chtít v době svého stáří konzumovat a jaké budou jeho ceny. 

Ještě před rokem si nikdo z nás neuměl představit, jak se v důsledku války na 

Ukrajině a energetické krize zvýší ceny — jak tedy můžeme po lidech chtít, aby 

to věděli třicet, čtyřicet let dopředu? Kromě toho taky musí lidé vědět, jak dlouho 

budou žít, aby investovali dostatečně velkou částku. Jenže pokud se přepočítáte a 

bude žít déle, žádný příjem už mít nebudete. 

Lidé zkrátka nejsou jasnovidci. Navíc podle poznatků behaviorální ekonomie lidé 

systematicky podceňují budoucí náklady a pravděpodobnost výskytu 

https://www.researchgate.net/publication/290910307_Proc_prechod_prubezneho_penzijniho_systemu_na_fondovy_nijak_nesouvisi_s_demografickym_vyvojem/fulltext/569c8aed08ae748dfb106962/Proc-prechod-prubezneho-penzijniho-systemu-na-fondovy-nijak-nesouvisi-s-demografickym-vyvojem.pdf
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mimořádných událostí, jako je krach burzy, prasknutí bublin, vypuknutí válek či 

krizí a podobně. 

To znamená, že při přechodu k fondovému důchodovému systému bude mít 

s pravděpodobností hraničící s jistotou nemalá část populace v důchodu problém a 

nejčastěji to budou jistě ti chudší. Nejde o charakterovou vadu, ale o problém 

komplexity a za ni nelze lidi vinit. 

Plusy a mínusy obou důchodových systémů 
Ačkoli průběžný a fondový penzijní systém jsou si v jistých ohledech podobné, 

velice se liší, když začneme srovnávat jejich výhody a nevýhody. Fondový systém 

je o poznání rizikovější. Nejde pouze o problém neznalosti budoucích cen a délky 

života. 

Klienti fondového systému na sebe uvalují riziko, neboť poskytnutím svých peněz 

fondům v podstatě sází na to, že se v čase zvýší hodnota cenných papírů a že 

v budoucnosti získají z fondu více prostředků, než kolik původně investovali. 

Mohou získat více, ale také méně. Dokonce i o hodně méně. Penzijní fondy jsou 

investicí, tudíž je s nimi spjaté riziko ztráty a zhodnocení vašich prostředků není 

možné nikomu zaručit. 

Problém pro fondový penzijní systém představují inflace a mimořádné události, 

jako jsou hospodářské a finanční krize, důsledky válek či klimatických změn na 

ekonomiku. Tyto události mohou zásadně ovlivnit výkon ekonomiky a tím i 

hodnotu cenných papírů, což může klientům penzijních fondů udělat pořádnou 

čáru přes rozpočet. 

Nynější fondy mají problémy překonat inflaci i v běžné době, ale inflace 

z minulých let je pořádně zpustošila. To je taky důvod, proč v Evropě po první 

světové válce nastal úprk od fondového důchodového systému a evropské státy 

přešly k průběžnému systému, který je mnohem stabilnější. Inflace jej tolik 

neohrožuje, protože s růstem cen roste i daňový příjem, který umožňuje vyrovnat 

nižší příjmy z pojistného. 

Dalším úskalím fondového systému jsou vyšší náklady než u průběžného systému. 

Penzijní fondy nejsou primárně zřizovány jejich vlastníky za účelem zajistit 

investorům důchody, ale za účelem zisku, který tvoří všelijaké poplatky a srážky 

z výnosů. Jak dokládá ekonom Daniel Münich, poplatky u současných penzijních 

fondů tvoří více než polovinu výnosů z peněz klientů fondu. 

Další nevýhodou fondového systému je, že promítá do penzí sociální 

nespravedlnosti generované trhem. Jednoduše řečeno, trhy nejsou dokonalé a výše 

cen a příjmů odráží nikoli zásluhy a schopnosti, ale zpravidla odlišné vyjednávací 

pozice jednotlivých aktérů směny. Ti aktéři, kteří mají vyšší vyjednávací sílu, se 

fakticky obohacují na úkor stran s nižší vyjednávací silou. 

https://www.penize.cz/doplnkove-penzijni-sporeni/438327-vynosy-penzijnich-fondu-za-rok-2022-vysledky-ucastnickych-fondu
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-komentar-statni-podpora-penzijniho-sporeni-jen-k-vzteku-223762
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Pokladní v obchodě má nižší příjem než manažeři prodejny proto, že kvůli nízké 

potřebné kvalifikaci může být za pokladnou téměř každý. Pokladní tak mají mezi 

sebou daleko intenzivnější konkurenci, což sráží výši jejich mezd daleko více než 

manažerů. Protože pokladní ze svých platů ušetří mnohem méně než jejich 

manažeři, budou moci investovat méně než manažeři do penzijních fondů. Tudíž 

budou mít mnohem menší příjem v penzi. 

Průběžný systém může sociální nerovnost a nespravedlnost tlumit tím, že část 

z plateb lidí s vysokými příjmy se přerozdělí mezi chudší, kteří doplácejí na 

sociální slepost trhů. Průběžný systém je daleko stabilnější, méně rizikový 

i nákladný. Proč tedy pravicové strany tolik prosazují fondový systém? Jednoduše 

proto, že přinese jejich klientům — bankám a investičním společnostem — další 

příležitost vydělat la příležitost snížit už tak nízké daně. 

Potřebujeme zvýšit daně, ne sázet na burze 
Svět je příliš nejistý a komplikovaný, abychom mohli svěřit živobytí důchodců 

penzijním investičním fondům, které stojí na vratkých nohou a kdykoli je může 

srazit do kolen devastace kapitálových trhů zapříčiněná spekulací, válkami či 

hospodářskou krizí. Není otázkou zda, ale kdy takové události nastanou. 

Klimatická změna zcela jistě zásadně promění ekonomiku a lze v tomto směru 

očekávat mimořádné výkyvy. 

Likvidace následků extrémních projevů počasí nás v budoucnu může každoročně 

stát od pěti do dvaceti procent HDP. To s trhem cenných papírů a úsporami zde 

investovanými musí zamávat. Celoživotní úspory klientů fondů mohou být 

ztraceny, což by způsobilo značné sociální problémy. 

Podporování penzijních fondů na úkor průběžného systému nemůže nijak vyřešit 

problém stárnutí populace — naopak jen zhorší situaci těch, kteří nemají dostatek 

úspor již dnes. Vysoké ceny bydlení, související s růstem cen hypoték, nájmů a 

v současnosti i energií, způsobují, že mladí nebudou mít dostatek prostředků pro 

fondy a ve stáří mohou žít doslova v bídě. 

Česká republika nepotřebuje žádnou radikální reformu důchodového systému ve 

smyslu přechodu k fondovému systému, který zvýší už tak vysoké zisky 

bankovního sektoru. Hlavním problémem našeho penzijního systému je jeho 

podfinancování. Jednak dlouhodobě klesá podíl mezd na HDP, zatímco zisky 

rostou. 

Protože máme však jedny z nejnižších daní pro nadprůměrné příjmy, není 

na důchody dostatek peněz. Proto OECD doporučuje, aby Česká republika 

změnila daňový mix a část z jeho výnosů přesměrovala do důchodového systému. 

Soukromé důchodové připojištění plynoucí penzijním fondům by mělo zůstat 

dobrovolné a stát by měl vytvořit veřejný investiční fond s nižšími poplatky, aby 

posílil konkurenci a snížil poplatky soukromých fondů. 

https://www.mfcr.cz/cs/aktualne/tiskove-zpravy/2020/oecd-zhodnotilo-cesky-duchodovy-system-39947
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Jakékoli jiné řešení představuje nezodpovědnou hru se zabezpečením živobytí 

důchodců jako ekonomicky nejslabší skupiny obyvatel. 

Pokud vláda hodlá zvýšit věk odchodu do penze na osmašedesát let (takže Češi 

a Češky budou do důchodu chodit nejpozději v Evropské unii!), aniž by předtím 

dorovnala daně z majetku a nejbohatším na obvyklou evropskou úroveň, pak to 

znamená, že vláda raději všem lidem zvýší důchodový věk, jen aby neskončily 

daňové prázdniny pro deset procent nejbohatších. 

Jelikož právě tato skupina obyvatel vlastní většinu akcií bank a penzijních 

společností kontrolujících fondy, po důchodové reformě právě těmto lidem budou 

plynout obrovské zisky — na úkor nás ostatních. 

Lukáš Ulrych (převzato z Deníku Referendum) 

Blahopřání 
Vážení přátelé, soudruzi, soudružky, 

mnozí z Vás oslavili nebo v brzké době oslaví 

narozeniny. 

Dovolte redakci Zpravodaje za nás za všechny popřát 

Vám mnoho zdraví, klidu a osobní spokojenosti. 

Všem zasíláme pomyslnou kytičku s přáním všeho dobrého. 

 

 

prosinec 

Dřímal Josef - 95 

Matejík Dušan - 70 

Svobodová Božena – 70 

leden 

Baladová Jana - 85 

Červíková Irena - 70 

Hýsek Ivan - 60 

Lysková Jarmila - 60 

Peška Miloslav - 90 

Poledňáková Ludmila - 80 

Procházková Drahomíra - 95 

Sedlaříková Jarmila - 70 

Skácelová Alena - 75 

Snopek Václav - 75 

Štěpánek Bedřich - 75 

Štětkař Jan – 80 

 

únor 

Dosoudilová Jiřina - 70 

Hnila Oldřich - 90 

Horák Josef - 75 

Idesová Jana - 70 

Laža Miroslav - 60 

Medek Vladimír - 80 

Stáhlová Božena - 85 

Štěpánková Jana - 80 

Vránová Ludmila - 70 

březen 

Bulko Jan - 70 

Galušková Jaroslava - 75 

Jablunka Jan - 70 

Kuchařík Bohumil - 60 

Rozhon Miroslav - 80 

Zapletalová Božena - 70 

 

https://denikreferendum.cz/clanek/34867-nebezpecna-duchodova-reforma


11 

Vydavatel – kontaktní údaje 
OV KSČM Kroměříž 

Hanácké náměstí 463, 767 01 Kroměříž 

Telefon: 725 646 089 (mobil – 1. místopředsedkyně OV) 

734 430 266 (pevná linka – jen v úřední hodiny) 

e-mail:  ov.kromeriz@kscm.cz (ovkscm.km@volny.cz) 

FB:  https://www.facebook.com/KSCMkromerizsko 

web:  https://kromerizsko.kscm.cz/ 

 
Pro urychlení zveřejnění článku posílejte články do Zpravodaje KSČM 

Kroměřížsko a informace k uveřejnění na webu nebo Facebooku na adresu 

majkl.kostka@seznam.cz. Na uvedené e-maily posílejte jen stranickou 

komunikaci, ne kolovací a zbytečné e-maily! Zpravodaj neprochází odbornou 

jazykovou úpravou. 

Provozní doba OV KSČM Kroměříž 
Před návštěvou doporučujeme vždy napsat SMS, e-mail nebo zavolat. 

Pondělí – středa 10.00 – 14.30 hod., případně po domluvě jindy 

Čtvrtek – neděle po předchozí domluvě telefonem či e-mailem 

Pro zasmání 

 

mailto:ov.kromeriz@kscm.cz
mailto:ovkscm.km@volny.cz
https://www.facebook.com/KSCMkromerizsko
https://kromerizsko.kscm.cz/
mailto:majkl.kostka@seznam.cz
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